
Zahtevamo
pojasnilo!

Hišni svet z Runkove 2, Celovške 106, 108
in 122 vas, tovariš urednik, prosimo, da v gla-
silu »JAVNA TRIBUNA«, odgovori-te. zakaj
okolica naših stolpnic (nasproti zgradbe skup-
ščine) še sedaj ni urejena.

Prebivalci so se v te stolpnice vselili že v
letih 1969 do 1973.

Zvedeli smo, da je na krajevni skupnosti
>'Sercerjevo« že vse pripravljeno, na razpo-

lago je 500 starih milijonov din, toda vse sku-
paj nekdo zavira. Povejte javno, kdo je tisti
in zakaj to dela!

Denar zgublja vrednost, vse se draži, sta-
novalci, posebno pa stanovalci na Celovški
122, pa že drugo leto hodijo po okroglem ka-
menju. Vsakdo, ki je kupil stanovanje je mo-
ral tudi za ureditev okolice plačati določeno
vsoto; vsi skupaj pa Stanovanjskemu podjetju
»DOM« že ves čas plačujemo po 2 točki me-
sečno, kot da imamo okolico urejeno (asfalt,
zelenica, drevje, itd.).

V vašem glasilu št. 100 (november 1973)
je bil objavljen zapis: »To si velja zapomni-
ti«, ki govori o tem o Odloku o urejanju, vzdr-
ževanju in varstvu zelenih površin v Ljublja-
ni (upamo, da je bil sprejet). Potemtakem bi
morala biti tudi naša okolica urejena v enem
letu, teče pa drugo, oziroma peto.

Menimo, da smo upravičeno nezadovolj ni,
zato zahtevamo javno pojasnilo in od pristoj-
nih čimprejšnjo ureditev okolice naših stolp-
nic!

Predsedniki hišnih svetov
RUNKOVA 2, CELOVSKA 106,
CELOVŠKA 108, CELOVŠKA 122

Odgovor, ki smo ga dobili od vodje inženi-
ringa pri Standard-Investu, inž. Ignjatu Ko-
vačevu, pravi: »Projekt obsega široko območ-
je ureditve. Mi bomo vsekakor v prvi fazi
uredili najnujnejše, torej prostor okrog stolp-
nic. Pripraviti bo treba dokumentacijo in re-
zervirati finančna sredstva. Kdaj bo to ures-
ničeno, še ne vemo, vsekakor pa najkasneje
v začetku prihodnjega leta«.


